



## **FMK      Protokoll för styrelsemöte**

Datum: 2024-04-04 kl 17.00 – Fagersta MKs klubblokal

Närvarande:

Bengt Karlsson

Börje Boström

Miken Johansson

Joakim Öhman

Ann Svensson Liljeqvist

Johan Pettersson

Stefan Palmér

Adjungerande eller utskott:

Hugo Carlberg

Ej närvarande:

Staffan Liljeqvist

Britt Hansson

Johan Jansson

Erik Pettersson

Adjungerande ej närvarande:

Johan Andersson

Siv-Britt Figrell

Emelie Boström

Camilla Ekdahl

### **Protokoll**

1. Ordförande öppnar mötet
2. Fastställande av dagordning
3. Val av justeringsmän. Stefan Palmer och Joakim Öhman.
4. Genomgång av föregående protokoll. Rapport från några punkter kommer i dagens protokoll.

5. Ekonomirapport. Vi loggade in på banken och det ser fortsatt bra ut. Inget att notera.
6. Bilsektionen/Miken  
a – Nattdröken 2024  
Första planeringsmötet var igår och det hade gärna kunnat vara fler medlemmar som varit med på mötet. Nästa möte är den 17 april och alla är välkomna att delta. Alla mötesdatum ligger i vår kalender på hemsidan. I går gjordes bl a budget för tävlingen.
7. Ungdomsutskottet & E-sport/Hugo.  
Kan vi få till ett träningsstillfälle? När kommer snön att gå bort på vår träningsväg? Ansvariga är Stefan P, Joakim Ö och Hugo C. Intresserade kan anmäla sig till Stefan eller Joakim.
8. Folkraceutskottet/Camilla  
Vi söker fortfarande efter intresserade att ingå i bangruppen.  
Nytt ang bana - Bengt informerar om att han kommer att ha ett möte med markägaren för att närmare diskutera möjligheterna.
9. Utbildningar på gång/Johan Andersson  
Förslag på datum för funktionärsutbildning är den tisdagen den 23 april kl 18.15. Intresserade kommer till klubben med egen telefon, Ipad eller dator och sen kör vi utbildningen tillsammans.
10. Genomgång av inkomna mail samt fakturor på [fagerstamk@live.se](mailto:fagerstamk@live.se) / Staffan  
Vi gick igenom inkomna fakturor och mail enligt info från Staffan.  
Beslut från stormötet: Deltagande i Våryran, Miken svarar nej.  
Fråga från PRO att överta arrangemanget av 6e juni 2025 – Ann har tackat nej.  
Ang Samråd Översiktsplan Fagersta – Staffan kollar och mötets fråga är:  
Synkar planen med vår ev planer på bana?  
Digitala infartsskyltar bokade under tävlingsveckan i september.
11. Nya medlemmar/Medlemsregistret  
Britt sköter kontinuerlig uppdatering av medlemsfilen.  
Vi betalar en för hög medlemsavgift till SDF p g a att vi har för högt antal medlemmar registrerade. Vi har försökt att kunna korrigera under många år men misslyckats. Nu har vi i alla fall en kontakt på Idrottsförbundet att gå vidare med. Staffan, Ann och Britt – Kan vi enas om ett datum och boka teammöte med Västmanlands Idrottsförbund för utbildning?
12. Övriga frågor  
A – Rapport från stormötet. Samtliga punkter har vi tagit hand om förutom förslaget att arrangera ett "Öppet Hus" på klubben. Fortsättning följer.

B – Våra skrivare är i behov av översyn/utbyte? Punkten vilar till nästa möte.

C – Hur går det med idrott-on-line/Lots? Se ovan punkt 11.

D – Det blir en ny Tjejkväll den 18 april. Inbjudan är ute på hemsidan och anmälan göres direkt till Ramona. Länk i inbjudan.

E – Smedjebacken vill ha hjälp på tävling den 18 maj samt Kolsva den 8 juni. Bärke MK - 18 maj, endast personal på SS1 & 3, sträckchef finnes. Ev intresserade är Göran Eriksson, Johan Stefansson och Ann Svensson. Miken lägger ut på hemsidan för att vi ska bli flera. Vi behöver ha hjälp av Bärke den 7 september så det är ytterst viktigt att vi ställer upp för Bärke den 18 maj.

F – Våra hedersmedlemmar – Vi tar fram en tavla som visar vilka våra hedersmedlemmar är. Inköp samtidigt som vi beställer priser till höstens tävling. Vi publicerar listan även på vår hemsida.

D – SM-möte för arrangörer – 2025, 2026 och 2027

Efter möte i SM-gruppen (som vi valde att avstå ifrån) så kom ett protokoll med preliminära SM-arrangörer, 3 år framöver. FMK fanns inte med.

G – Joakim kom med förslaget att vi gör en uppfräschning av klubblokalen. Mötet gick igång på idén och omflyttning av möbler kom igång direkt.

Planer på ny möblering, belysning, etc 😊. Fortsättning följer.

13. Nästa möte 2024-05-02.

Vid protokollet

Ann Liljeqvist Svensson

Justerat

Stefan Palmér

Joakim Öhman